

Volvox & Alkymisten, V&A
Norges teknisk-naturvitenskapelige universitet, NTNU
Besøksadresse: Sem Sæland vei 10, 7034 Trondheim
Postadresse: % NTNU Høgskoleringen 5, 7034 Trondheim
E-post: styret@volvox.no
Nettside: www.volvox.no

Referat #16

Møte 13.08.22

Tid: 12:15-14:00
Tilstede: Jo Petter (Sekretær)
Anna
Jens
Kristoffer
Jonas

Oppgaver fra forrige møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Gensere?	Beate	Det blir det blir
Kaffekopphylle	Kristoffer	Er i gang
Sende svar til V&A Allsidighet	Anna	Ja
Pressisere kryssregler	Anna	Ja
Movember-date	Jens, Kristoffer	Nei
Gi Jo Petter tilgang til mail og nettside	Beate	Ja
Gi Jo Petter alle andre nødvendige tilganger	Anna	Ja

Godkjenning av referatet:

De to siste referatene er ikke skrevet ferdig enda.

- Kristoffer skriver om

Prioriterte saker:

- Styreprotokoll
 - Jo Petter konstitueres som ny kontorkomleder
 - Det ble enstemmig vedtatt

Komiteer (oppdatering):

- **Leder:**
 - Linjeleder forum skrev en sak angående årets digitale immatrikulering
 - Saken er blitt tatt videre til flere aviser, blant annet adressa.
 - Fokus på fadderperiode
 - Trenger ikke søke om å oppholde oss i parker
 - Startet med planlegging av generalforsamlingen.
 - **Alle styremedlemmer må tenke på vedtektsendringer**
 - Sette et fast møtetidspunkt frem til generalforsamlingen.
 - **Det faste møte blir annenhver uke.**
 - Om noen styremedlemmer ønsker medarbeidersamtale nå, ta forbindelse med Anna

- **Kasserer:**
 - Vi fikk kr 512,82 av grasrotandelen
 - Avsluttet “sosialuka” til 2. klasse BBI
 - V&A sitter igjen med 61,20 kr.
 - Vinsmakingen i KK fikk et resultat på -974,92.
 - Ikke budsjettert med skjenkebevilling.
 - Brukt for mye penger på vin.
 - Ikke budsjettert med premie.
 - Kontorkom dekker tapet.
 - Vårfesten fikk et resultat på -5055,14 kr.
 - 2070 kr i støtte fra arrkom.
 - Ikke solgt alle billettene.
 - Transporten ble dyrere enn budsjettert.
 - Utgiftene ble delt likt mellom foreningene, i stedet for å fordele etter antall forbrukere.
 - Arrkom dekker tapet.
 - Lukking av regnskapsåret 21/22
 - Resultat
 - Øko-beretning
 - Snart klar for revisjon (Vegard og Kristoffer)
 - Åpning av regnskapsåret 22/23
 - Forslag til budsjett 22/23
 - Revidert kontoplanen vår
 - Søknaden fra realfagskjelleren er avslått.

- **Nestleder:**
 - Bookingen for SkiWeek pakkereise åpner i starten av august.
 - Dette holdes på med, og Jonas sjekker e-posten hver dag.
 - Undersøker muligheten for å bestille uavhengig av SkiWeek.

- **Faddersjef: (15-30 min)**
 - Planlagt med Ragni ang. henting og organisering av fadderbarna
 - Vi får delta på Samf sin “kick-off” etter grilling
 - Pølser er kjøpt inn

- Kontorvakter fordeles blant fadderkom
 - Her er timeplanen for fadderuken:
 - <https://docs.google.com/spreadsheets/d/10GpSqjZBXjqhVOPBVEp7TTuiy54sKp3tu8O8HFW19eY/edit#gid=0>
 - Ingen studenterhytta alternativ
 - Skistua er kontaktet, men det ser mørkt ut
 - Jonas fikser billettsalg
 - Trenger hjelp til transport av vin under sommer OL
 - Cibus deltar på masterfadderuka vår
 - Jonas tar kontakt med Cibus, siden man får 230 kr per nye student.
 - iBok svarer ikke på epost!
 - Vi har bestilt et banner vi ikke får.
 - Budsjettet er ikke godkjent enda
- **Arrkom:**
 - Komitémedlemmer arrangerer imball
 - **Bedkom:**
 - Ikke noe nytt å melde
 - **Nukleomedia (2 min):**
 - Har startet på erfaringsoverføringen
 - Legger ut info om kjøp av merch etter faddertiden
 - Skal fikse stand med undergrupper og komiteer
 - Tenker to dager med stand utenfor V&A-kontoret uka etter faddertiden. Her kan undergruppene og komiteene promotere seg selv, nye og gamle studenter får snakket med de, vi får blæstet opptak til komiteene og kjøp av linjeforeningsmerch.
 - **Kjelleren:**
 - Snekkerkom
 - Pusser opp kjellern
 - Fadderuka
 - Kjellern skal endre sine priser på øl den første timen de åpner.
 - Det er ikke lov til å reklamere for alkoholsalg
 - Happy hour tilbudet må spres muntlig
 - **Kontorkom:**
 - Jo Petter er blitt satt inn som leder
 - Jeg har ikke fått mailen min, så aner ikke noe som skjer med imball og sånt
 - Ellers planlegger jeg et møte med kontorkom etter fadderperioden
 - Har funnet to stykker som kan stå på V&A safarien
 - Referater skal legges ut på nettsiden. Jo Petter har fått tilgang, men ikke opplæring

Undergrupper (oppdatering):

- **Bumblebeats:**

- **InVitro:** Planlegger årsmøte
- **Revyen:**
- **Shanglelauget:** Skal delta på fadderperioden
- **SkeiV&A:** Er på ferie, og skal arrangere pride
- **Spanskymisten:**
- **Trollkom:** Tur til Geitfjellet, 21.08
- **V&A Allsidighet:** Sett påvedtaket, planlegger semesteret
- **V&A Klatring:**
- **V&AIL:**
- **Vokalium:**

Andre saker:

- [Anna] (2 min) Invitasjon til markering av Verdensdagen for selvmorfsforebygging Rockheim 10. sept
 - Skal vi være med?

Styret stemmer nei, siden dette er et arrangement som koster penger, og vi vil ikke bruke V&A sine kanaler for å promotere arrangementet. Dette er synd da det er en god sak.
 - Forslag: Nei, mye annet som skjer?
- [Beate] (3 min) Dato for opptak til komiteene
 - Foreslår at opptaket åpner søndag 28.aug og stenger søndag 4.sep kl 23.59.

Styret synes dette høres bra ut, men Kristoffer må sjekke dette opp med kjelleren.

Opptaket på vårsemesteret varte to uker. Tror det er bedre vi har en uke denne gangen, men med aggressiv blæsting så vi for kapret flest mulig søkere på kort tid.

Intervjuer skal være ferdig innen søndag 11.sep
- [Beate] (5 min) Dato og lokale til genfors og komité inn/ut
 - Foreslår at genfors blir i starten av uka etter intervjuene og at komité inn/ut blir i slutten av samme uka.

Styret synes dette høres bra!

Eventuelt:

- [Anna] (2 min) rydding av kontoret
 - Forslag: enten Sekretær eller faddersjef tar på seg den før studiestart.

Styret mener at dette er kontorkomite sitt område, og at de burde ta en runde.
- [Jens] Ønsker litt oppklaring av GDPR og foreslår skikkelig opplæring av neste HS.

Sosialt:

Oppgaver til neste møte

Oppgave	Hvem?	Utført?
Fikse kontorvakter	Jo Petter	
Kjøpe teip (2 x gaffa) og (3 x vanlig)	Jo Petter	
Kjøpe kaffe?	Jo Petter eller Jonas	
Få inn litt småting på plass for fadderperioden og send inn til Anna	Jens	
Sjekke med kjelleren angående komiteopptak	Kristoffer	
Jens og Kristoffer må sende melding til hans date	Jens og Kristoffer	
Fikse referat fra de to siste møtene	Kristoffer	
Ta kontakt med cibus	Jonas	
Tenke på vedtektsendringer	ALLE	
Sette et fast møtetidspunkt	Anna	

Konstruktiv møtekritikk:

Diggerunde: